
Postpensjonistene i Agder 
Møtenotat 

Møte nr./dato 01/2020 10.02.2020 Sted: Posten og Bring Kundesenter, Kr.sand 
 
Til stede: 
 

Arild Finnsen - leder 
Ingeborg Rojahn - kasserer 
Brit Marstein Olsen – sekretær 
Kjell Olsen - styremedlem 
Kari Ann Falkenberg – vararepr. 
Åshild Rødsås – varerepr. 

Forfall: Bjørn Egil Seland 
 
Til stede 
(andre): 

Holger Zachariassen – redaktør Sydvesten 
 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frist 

1 

Referat fra forrige styremøte 18.11.2019.  
Referatet godkjent. 

 
 

 

2 

Mottatte og sendte skriv, referatsaker og saker til oppfølging 
a) mottatt rapport fra Unni Lisbeth Johansen og Landsstyret. 

Opplyser bl.a. at postpensjonistene nå teller 5867 betalende 
medlemmer. Kontingent for 2020 vil være kr 102,00 for 
medlemmer av Fagforbundet, ikke-medlemmer kr 289,00. 
Landsstyremøte i Postpensjonistene avholdes i løpet av februar 
2020. 

b) Pensjonistforbundet i Agder vil avholde stiftelsesmøte 18.03.20. 
Postpensjonistene er invitert til å delta med et medlem. Enten 
Arild eller Åshild stiller fra oss. De avtaler seg imellom. Frist for 
påmelding 28.02.2020. 

c) Hvordan fordele deltakelse på turene våre ved for stor påmelding? 
Det ble bestemt at dette skal tas stilling til av nytt styre. 

 
Arild og Åshild 
 
28.02.2020 
 
 
 
 
 
 
 
Nytt styre 

3 

Status for turene i 2020. 
Påmeldingsfristen var 06.02.2020. 
Turen til Trollhättan og Götakanal har 31 påmeldte. Turen til St. 
Petersburg har 55 påmeldte. Dette betyr at begge turene går som planlagt. 
Ettersom Bjørn Egil Seland vil være fraværende en tid framover vil 
Ingeborg Rojahn overta ansvaret for Sverigeturen og Nils Olav Odden er 
hyret inn for å ha ansvaret for St. Petersburgturen. 

 
Ingeborg og Nils Olav 

4 

Rekefestene 2020. 
Kristiansand og Flekken,09.06.2020 kl. 12.00 
Farsund hos Bekkevik 11.06.2020 kl. 12,00 
Arendal, på Halvorsplass, 16.06.2020 kl. 12.00 
Hidra, Kystkultursenteret, 17.06.2020 kl. 12,00 
 
 

Styret 

5 

Årsmøtet 2020. 
Årsmøtet er berammet til 16.03.2020 kl. 12.00, Elvebredden Kafe, lokale er 
bestilt. Det avholdes styremøte i forkant, start kl. 10.30. 
Innen fristen 06.02.2020 er det ikke kommet inn forslag til saker til 
årsmøtet. 

Styret 

 

Arbeidsplan 2020. 
Deles ut på årsmøtet 
Medlemsmøte 2020. 
Styret bestemte at dette avholdes til høsten, i Flekkefjord. 
Regnskapet 2019. 
Revidert og godkjent av revisorene Helge Kirkehei og Svein Hovlandsdal. 
Jubileumsfesten kostet kr 82071,00. Brukskontoen har pr. 31.12.2019 en 
saldo på kr 12390,00 og plasseringskontoen kr 35835,00. 
 

 



Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frist 

Budsjett 2020. 
Forslag til innføring av egenandel på kr 100,00 + drikke på rekefestene. 
Forslag til busjettet er gjennomgått. 
Valgkomiteens forslag. 
Valgkomiteen presenterer sitt forslag på årsmøtet. 

    6 
Eventuelt. 
Det ble bestemt at det skal være en databolk på hvert styremøte. 

 

7 

Sydvesten. 
Sydvesten nr. 2/2020 vil bli sendt ut i månedsskiftet feb./mars. Den vil bl.a. 
inneholde påmeldingsfrist til årsmøtet, med påmelding enten på mail eller 
SMS. 
Rekefestene og datoer. 
Årsberetning, regnskap 2019, budsjett 2020, valgkomiteens forslag til nytt 
styre. 

 

8 
Neste styremøte 
16.03.2020 kl. 10.30 
 

 

 

  



 

 



 

  



 

  



Postpensjonistene i Agder 
Møtenotat 

Møte nr./dato 04/2020 24.08.2020 Sted: Halvorsplassvn. 52, 4824 Bjorbekk 
 
Til stede: 
 

Arild Finnsen - leder 
Bjørn Seland - nestleder 
Åshild Rødsås - økonomiansvarlig 
Brit Marstein Olsen – sekretær 
Kjell Olsen - styremedlem 
Bente Westergren - vara  
Ingeborg Rojahn - vara  

Forfall:  
 
Til stede 
(andre): 

Holger Zachariassen – redaktør Sydvesten 
 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frist 

1 
Referat fra forrige styremøte.  
Godkjent 

 

2 

Mottatte og sendte skriv, referatsaker og saker til oppfølging 
Landsstyremøte 05. og 06.10.2020 ser ut til å gå som planlagt. Unni 
Lisbeth Johansen møter som fast varamedlem. Arild vil møte til 
lederkonferansen 06.10.2020. 
Styret i Agder mener at Landsstyrerepresentanten også bør være medlem 
av styret i egen krets. Saken følgs opp mot landsmøtet i 2021. 
 
Leder har mottatt telefon fra et oppbragt medlem i forbindelse med 
overgangen fra Postkom til Fagforbundet. Denne mener det er helt 
urimelig at også utenompostale medlemmer skal kunne benytte seg av 
hytter og feriehjem. 
Bente har sjekket rundt dette og tidligere Postkommedlemmer har 
fortrinnsrett ut 2024. Postpensjonistene hadde ingen påvirkningsmulighet 
her, da vi ikke hadde stemmerett. Medlemmet må klage via andre fora. 

Arild 
 
 

3 

Vervekampanjen 2020, status og oppfølging. 
15.06.2020 ble det sendt ut 70 velkomstbrev, dette resulterte i 2 nye 
medlemmer. Vi forsøker på nytt og sender ut nye brev i uke 36, ca. 70 nye. 
I tillegg har Arild sendt ut 17 brev i uke 34. Åshild sender beskjed til Kjell 
når nye medlemmer melder seg inn. Dette for å se responsen. Arild 
innberetter status i vervekmpanjen pr. 30.06.2020 til Postens 
Pensjonistforbund. 
Det skal sendes inn ny rapport til Sentralstyret i desember. 
Medlemstallet er pr. dato 307. 

Kjell og Brit 

4 

Planlegging av eventuelle turer i 2021. 
Bjørn synes det er meget vanskelig å planlegge turer slik som situasjonen 
er pr. dato. Vi er enige om å avvente. Utenlandsturer blir neppe aktuelt i 
noe tilfelle. Mulig at det kan bli innenlandstur høsten 2021. 
 

Bjørn 
 
 

5 

Medlemsmøte i Flekkefjord 15.10.2020. 
Arild sjekker muligheter ved Grand Hotel og Maritim Hotel 
Styremøte fra kl. 10.30. Medlemsmøte fra kl. 12.00. 
Holger sender ut spesialutgave av Sydvesten med invitasjon. 
Foreløpig program: Aktuelle saker, vervekampanjen, referat fra 
Landsstyremøtet, orientering om digitalt verktøy. 
Bildekavalkade fra turer og andre aktiviteter i 2019 vil gå under møtet. 

Arild 
Holger 

6 

Digital status v/Holger 
Holger og 3 til er oppnevnt brukerstøtte hos Postpensjonistene. 
Det er laget nye brukerveiledninger. 
En eller to i hver forening bør være superbrukere. 
Holger vil også orientere om e-postsystemet. Dette fikk han ikke vist i dag, 
ettersom vi ikke kunne være på vårt faste møtested. 

Holger 



Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frist 

Holger lager nytt passord til websiden og sender til styret. Digital status 
skal være fast innslag på styremøtene. 
Hvem skal ha redigeringsansvar for web-mailen? Vi kommer tilbake til 
dette. 
 

    7 

Eventuelt. 
Ingeborg trenger underskrifter av forrige styre for innsending av 
årsberetningen 2019 til Brønnøysundregisteret. Dette ble ordnet. 
Det må også avgjøres om to eller hele styret skal stå med signatur i BR, to 
er ok. 
I banken er kontoadministrator endret til Åshild. 
Utsending av innbetalingskort ved innbetaling av kontingent bør sløyfes. 
Det sendes ut kontonummer og beløp. Dette ble vedtatt. 
 
Kjell opplyser at de månedlige treffene på Stoa postterminal ikke kan finne 
sted under koronatiden, dette etter samtale med leder Lars Ove Olsen. Vi 
prøver å finne andre alternativer, f.eks en kafe. 
Kjell tok også opp julebord/julemiddag 2020. Skal vi satse på et felles eller 
dele opp i flere små samlinger? 
Styret avgjør dette på neste styremøte. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 

8 
Neste styremøte. 
15.10.2020 kl. 10.30, Flekkefjord. Arild bestiller lokale. 

Arild 

   

 

  



Postpensjonistene i Agder 
Møtenotat 

Møte nr./dato 05/2020 15.10.2020 Sted: Grand Hotel Flekkefjord 
 
Til stede: 
 

Arild Finnsen - leder 
Bjørn Seland - nestleder 
Åshild Rødsås - økonomiansvarlig 
  

Forfall: Brit Marstein Olsen – sekretær 
Kjell Olsen - styremedlem 
Bente Westergren - vara  
Ingeborg Rojahn - vara 

Til stede 
(andre): 

Holger Zachariassen – redaktør Sydvesten 
 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frist 

1 
Referat fra forrige styremøte.  
Godkjent! 

 

2 

Mottatte og sendte skriv, referatsaker og saker til oppfølging 

• Vervekampanjen – økonomiske sider – utsettes til neste møte 

• Et aldersvennlig samfunn – t.e. - følges opp i seinere møter 

• Søknad om prosjektstøtte i Stiftelsen Dam – kunngjøres i 
Sydvesten  

• Organisasjsonsprosjekt for PPF – utsettes til neste møte 
 

 
Åshild 
Arild 
Holger 
 
Arild 
 

3 

Årsmøteprotokoll 

• Referentens protokoll underskrevet. Økonomiansvarlig sender 
dokumentene elektronisk til brreg.no 

 
Åshild 
 
 

4 

Medlemsmøter høsten 2020 

• Medlemsmøte på Grand Hotel Flekkefjord 15.10.2020 – 21 
medlemmer deltok – se vedlagte oversikt 

• Medlemsmøte i Kristiansand 2.12.2020 – Caledonien Hotell 

• Medlemsmøte i Arendal 9.12.2020 – Millers kafe Nedenes 

• Felles opplegg med tallerkenrett m/mineralvann på alle møter. Evt 
annen drikke betales av den enkelte. Ingen egenandeler. 

• Nåværende opplegg vurderes i et seinere møte 
 

 
 
 
 
Arild kommuniserer 
opplegget med Kjell O. 
 

5 

Landsstyremøte og lederkonferansen 5.-6.10.2020 Gardermoen 

• Vanlige årsmøtesaker 

• Kontingent for 2021 – kr. 321 for ikke-medlemmer og kr. 102 for 
medlemmer i Fagforbundet 

• De lokale avdelingene får kr. 110 av kontingenten 

• Vervegodtgjørelse kr. 100 pr. nytt medlem medlem 

• Posten har redusert tilbudet til PPF med kr. 200.000 

• Tilskudd fra Staten redusert med kr. 110.000 

• Pensjonsreformen/Trygdeoppgjøret – vil bli evaluert av 
Pensjonistforbundet 

• Pensjonistforbundet 70 år i 2021 

• Organisasjonsutvikling i PPF  

• Landsmøte i PPF 7.-8.6.2021 på Lillestrøm 

 
Unni Lisbeth orienterte 
 

6 
Data-systemene 

• Saken utgår pga tidsnød 
 

    7 
Eventuelt. 

• Ingen saker 

 
 

8 
Neste styremøte. 

• Neste styremøter 9.11.2020 kl. 11-14 og 2.12.2020 kl. 1030-1130 

 
 
 

 


